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PS 6/11 Bakkeskåt - opprettelse av ad-hoc gruppe for utarbeidelse 
av videre strategi

Rådmannens forslag til vedtak

1. Det opprettes et politisk ad-hoc-utvalg med mandat til utrede hvilken strategi kommunen bør 
legge til grunn for den videre utvikling av eiendommen i Bakkeskåt.

2. Utvalget settes sammen av følgende:…………………………………………………………..
Rådmannen sørger for sekretærhjelp.

3. Kommunestyret ber om at konklusjonene legges fram i en sak for kommunestyret i møtet 
10.mai d.å.

Saksprotokoll i Formannskap - 15.02.2011 

Behandling
Ole Goderstad (H) fremmet forslag om Carl F. Bertelsen som medlem.

Jan Dukene (TTL) fremmet forslag om Jan Dukene som medlem.

Line Mørch (V) fremmet følgende forslag til sammensetning (pkt.2):

Utvalget settes sammen av en representant fra hver av listene/partiene TTL, H, AP og V (Line 
Mørch)

Morten Foss (UA) fremmet følgende forslag:

Utvalget settes sammen av en representant fra hver av listene/partiene TTL (Jan Dukene), H 
(Carl F. Bertelsen), AP og SP

Alternativ votering:
Mørch sitt forslag 1 stemme
Foss sitt forslag 8 stemmer og er tilrådd.

Innstilling

1. Det opprettes et politisk ad-hoc-utvalg med mandat til utrede hvilken strategi kommunen bør 
legge til grunn for den videre utvikling av eiendommen i Bakkeskåt.



2. Utvalget settes sammen av følgende: 
TTL: Jan Dukene
H: Carl F. Bertelsen
AP…………………
SP…………………
Rådmannen sørger for sekretærhjelp.

3. Kommunestyret ber om at konklusjonene legges fram i en sak for kommunestyret i møtet 
10.mai d.å.



PS 7/11 Eventuell oppløsning av Agderrådet

Rådmannens forslag til vedtak
1. Tvedestrand kommune gir sin tilslutning til at Agderrådet oppløses så snart det er 

praktisk mulig, senest i forbindelse med kommunestyre- og fylkestingsvalget i 2011.01.
2. I 2011 må det arbeides aktivt med hvordan prosjekter, utvalg og initiativ, herunder 

økonomiske forpliktelser som Agderrådet har påtatt seg, skal ivaretas og eventuelt 
videreføres.  Dette arbeidet må ses i sammenheng med organisering om oppfølging av 
Regionplan Agder 2020.

3. Tvedestrand kommune gir sin tilslutning til at Agderrådets arbeidsutvalg forestår det 
videre arbeidet med oppløsning av Agderrådet.

Saksprotokoll i Formannskap - 15.02.2011 

Behandling
Rådmannens innstiling enstemmig tilrådd.

Innstilling
1. Tvedestrand kommune gir sin tilslutning til at Agderrådet oppløses så snart det er praktisk 

mulig, senest i forbindelse med kommunestyre- og fylkestingsvalget i 2011.01.
2. I 2011 må det arbeides aktivt med hvordan prosjekter, utvalg og initiativ, herunder 

økonomiske forpliktelser som Agderrådet har påtatt seg, skal ivaretas og eventuelt 
videreføres.  Dette arbeidet må ses i sammenheng med organisering om oppfølging av 
Regionplan Agder 2020.

3. Tvedestrand kommune gir sin tilslutning til at Agderrådets arbeidsutvalg forestår det videre 
arbeidet med oppløsning av Agderrådet.



PS 8/11 Det Digitale Agder - tilslutning til prosjektopplegg for 
innkjøp av mobildekning, bredbåndskapasitet og telefoni

Rådmannens forslag til vedtak

1. Tvedestrand kommune gir sin tilslutning til Det Digitale Agder sitt prosjektopplegg. 
Kommunen vil delta for å bedre mobildekningen, opprettholde og forsterke 
bredbåndsdekning og delta i felles innkjøp av bredbåndskapasiteter og telefoni.

2. Kommunen forutsetter å bli informert under veis i prosessen, og legger til grunn at det ikke 
vil påløpe kostnader før i 2012. Det må lages forslag til kostnadsfordeling i god tid før 
eventuell kontraktsinngåelse.

3. Kommunen tar evalueringsrapporten til etterretning.

Saksprotokoll i Formannskap - 15.02.2011 

Behandling
Rådmannens innstilling enstemmig tilrådd.

Innstilling
1. Tvedestrand kommune gir sin tilslutning til Det Digitale Agder sitt prosjektopplegg. 

Kommunen vil delta for å bedre mobildekningen, opprettholde og forsterke 
bredbåndsdekning og delta i felles innkjøp av bredbåndskapasiteter og telefoni.

2. Kommunen forutsetter å bli informert under veis i prosessen, og legger til grunn at det ikke 
vil påløpe kostnader før i 2012. Det må lages forslag til kostnadsfordeling i god tid før 
eventuell kontraktsinngåelse.

3. Kommunen tar evalueringsrapporten til etterretning.



PS 9/11 Kommuneplanens samfunnsdel - vedtak om høring av 
planforslag

Rådmannens forslag til vedtak

Tvedestrand kommunestyre vedtar å sende vedlagte utkast til Kommuneplan 2011-2023 –
Samfunnsdel, ut på høring og offentlig ettersyn.

Saksprotokoll i Formannskap - 15.02.2011 

Behandling
Morten Foss (UA) fremmet følgende forslag til ny ordlyd i 6.2, kulepunkt 3:
Det kan gis tillatelse til å dispensere for bygging av inntil 3 boliger i LNF-områder. Utover 3 
boliger kreves det reguleringsplan. Det forutsettes at det infrastrukturmessig ligger til rette for 
dette, og at det gjelder områder som er utenfor 100-metersbeltet for sjø og vassdrag.

Line Mørch (V) fremmet forslag om nytt kulepunkt under 6.3:
Det skal arbeides for bedret kollektivtilbud fra sentrum og til/fra distriktene (utenom skoletiden).

Line Mørch (V) fremmet forslag om endret ordlyd under 6.4, kulepunkt 3:
Kultur- og idretts- og friluftstilbud til barn og unge prioriteres med økonomisk støtte og praktisk 
bistand.  Dette inkluderer satsing på utvikling av kulturskolen, fritidsklubben, biblioteket, 
friluftstiltak og sentrumsnære idrettsfasiliteter.

Line Mørch (V) fremmet følgende forslag til endret ordlyd under 6.4, kulepunkt 5:
En skal ikke satse ressurser på å bygge opp kulturelle arenaer som konkurrerer med etablerte 
arenaer i Østre-Agder, eksempelvis større idrettsanlegg.

Marit Aass (SV) fremmet følgende forslag til endret ordlyd under 11.4, kulepunkt 1:
Det skal settes klare mål i forhold til kunnskap, særlig elevenes leseferdighet. Det må i 
utgangspunktet være et klart mål at elevene klarer å lære å lese i løpet av første skoleår.

Marit Aass (SV) fremmet følgende forslag til endret ordlyd under 13.3, kulepunkt 1:
En tydelig lokal identitet forankret både i kommunen som helhet og i de enkelte kretsene.

Foss, Mørch og Aass sine forslag enstemmig tilrådd.

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre vedtar å sende vedlagte utkast til Kommuneplan 2011-2023 –
Samfunnsdel, ut på høring og offentlig ettersyn med følgende endringer innarbeidet:

6.2, kulepunkt 3:
Det kan gis tillatelse til å dispensere for bygging av inntil 3 boliger i LNF-områder. Utover 3 
boliger kreves det reguleringsplan. Det forutsettes at det infrastrukturmessig ligger til rette for 
dette, og at det gjelder områder som er utenfor 100-metersbeltet for sjø og vassdrag.

6.3 nytt kulepunkt:



Det skal arbeides for bedret kollektivtilbud fra sentrum og til/fra distriktene (utenom skoletiden).

6.4, kulepunkt 3:
Kultur- og idretts- og friluftstilbud til barn og unge prioriteres med økonomisk støtte og praktisk 
bistand.  Dette inkluderer satsing på utvikling av kulturskolen, fritidsklubben, biblioteket, 
friluftstiltak og sentrumsnære idrettsfasiliteter.

6.4, kulepunkt 5:
En skal ikke satse ressurser på å bygge opp kulturelle arenaer som konkurrerer med etablerte 
arenaer i Østre-Agder, eksempelvis større idrettsanlegg.

11.4, kulepunkt 1:
Det skal settes klare mål i forhold til kunnskap, særlig elevenes leseferdighet. Det må i 
utgangspunktet være et klart mål at elevene klarer å lære å lese i løpet av første skoleår.

13.3, kulepunkt 1:
En tydelig lokal identitet forankret både i kommunen som helhet og i de enkelte kretsene.



PS 10/11 Referat- og drøftingssaker

• Aud Angelstad (SP) orienterte om kommende interpellasjon i fylkestinget vedr. ønske om 
bedret kollektivtilbud i Øst-regionen.

• Rådmannen orienterte om KOFA-sak vedr. konkurranseutsettelse av veilysvedlikehold.

• Rådmannen orienterte kort om regnskapsresultatet så langt (regnskap 2010).


